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§  1. Mötets öppnande 
 Arne Karlsson hälsade alla välkomna till denna styrelses sista möte. 
 
§  2. Närvaro 
 Närvarande: Arne Karlsson, Lars Andersson, Jörgen Ring, Margaretha 
 Lundgren, Anders Bengtsson, Karin Bengtsson samt Inez Kok under §7. 
 Ej närvarande: Jocke Berg och Bo-Göran Jönsson. 
 
§  3. Föregående mötes protokoll 
 Föregående mötesprotokoll godkändes. 
 
§  4. Justeringsman 
 Anders Bengtsson valdes till att justera dagens protokoll. 
 
§  5. Ekonomi 
 Klubbens ekonomi är god. Vi har fått förhandsbesked om att vi kommer att få 
 bidrag till kostnaderna för Söderslättsrundan. 
  
 Margaretha informerade om balans och resultat rapporterna. 
 
 Budgeten för 2023 lades. 
 
§ 6. Moppe kommittén 
 Din Bil 29/4. Förslag på att bjuda in andra mopedklubbar och V8 bilar. 
 Det blir ingen hinderbana i år men en mopedrunda. 
 
 Möte med Lions klubb den 2mars angående arrangemanget den 7maj till 
 förmån för prostatacancer. 
 
 Klubbrunda Kristi Himmelsfärds dagen 18 maj. 
 
§  7. Valberedningen 
 Inez informerade om arbetet inför årsmötesvalen. 
 
§   8. Fastighets kommittén 
 Skall införskaffas nya nycklar till containern, annars inget aktuellt. 
 
 
 
 



 
 
 
§ 10. Kommande aktiviteter 
 Sportlovs aktivitet med spel, korv och läsk försäljning. 
 
 Årsmöte 9/3 kl. 18.00. Sista anmälningsdag 1mars. Vi fler än 
 40 deltagare hålls mötet på Söderslättshallen. Efter mötet serveras det 
 smörgåstårta i klubblokalen. Blommor till avgående och förtjänstfullt arbete. 
 Arne köper. 
 
 Arne är på MC mässan i Halmstad den 3-5 mars och ställer ut mopeder 
 och lite annat smått och gott, både eget,andras och från klubben. 
 
 Din Bil 29 april med Moppe runda. 
 
§ 11. Bordlagda frågor 
 Inget idag. 
 
§ 12. Inkommen post 
 Inget aktuellt för vår del. 
 
§ 13. Övrigt 
 Arne, har fått förfrågningar om klistermärken. Skall beställa fler både 
 Mk ringen och 1Hp Moppers i vår större storlek. 
 2013 startade 1Hp Moppers, detta kommer att firas i någon form i höst. 
  
 Anders, p.g.a. nytt arbete kan han inte längre vara på alla körningar och träffar 
 och fotografera för att lägg in på sociala medier. Han ställer dock upp och 
 lägger ut bilder som skickas till honom via messenger. 
 
 Karin, vi bör lägga ut sista dag för anmälningar och liknande även på 
 hemsidan. 
 
 Jörgen, inget. 
  
 Lars, inget. 
 
 Margaretha, inget. 
 
§ 14. Nästa möte 
 Nästa möte blir Årsmötet. 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
§ 15.  Mötets avslut 
 Arne tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
__________________________   _____ ______________________ 
Karin Bengtsson sekr.                                              Arne Karlsson ordf. 
 
 
 
 
 
___________________________ 
Anders Bengtsson Justeringsman 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


